

# 嘉定区政策解读

# Jiading District Policy Interpretation

上海市嘉定区经济委员会
Jiading District Economic Commission
2020年3月
March, 2020



#### 目 录 Contents

出台背景 Background

主要特点 Main Characteristics

> 实施兑现 Implementation



## 出台背景 Background

为确保嘉定区域经济健康平稳发展,同时兼顾中长期内推动经济结构的调整优化,实现经济高质量发展,嘉定区委、区政府领导在坚决做好防控新型冠状病毒感染的肺炎疫情阻击战的同时,充分考虑区内企业的规模、特征和诉求,适时出台针对性强、含金量高的优惠政策,增强企业发展信心,巩固和拓展政策成果。

To maintain the sound and stable development of economy and promote the adjustment and optimization of economic structure in the long-and-medium term as well as to realize high quality economic development, while doing a solid and careful job in preventing and controlling the pneumonia caused by COVID-19, leaders of Jiadiang District take full consideration of the sizes, characteristics and appeals of enterprises in Jiading, and have launched specific and genuine preferential policies timely for enterprises for the purposes of enhancing their confidence in development as well as consolidating and promoting policy achievements.



# 上海市嘉定区人民政府文件

上海市嘉定区人民政府文件

嘉府发 [2020] 5号

嘉府发 [2020] 6 号

上海市嘉定区人民政府 关于应对疫情支持中小企业发展的十二条意 上海市嘉定区人民政府 美于应对疫情促进规模企业发展的 十二条意见

各镇人民政府, 区政府各委、办、局、街道办事处,嘉; 城、嘉定工业区、菊园新区管委会:

各镇人民政府,区政府各委、办、局、街道办事处,嘉定新城、嘉定工业区、菊园新区管委会:



#### 目 录 Contents

出台背景 Background

主要特点 Main Characteristics

> 实施兑现 Implementation





从财税支持、金融保障、服务优化 等三方面,提出12条针对性措施。 Putting forward 12 new measures in the aspects of taxation support, financial support and service optimization

既对冲疫情给区域经济带来的影响,又 具有明确的助推企业提质增效,加快推 进新旧动能转换,实现产业转型升级,激 发市场活力等导向。

Not only hedging against the adverse impact of the epidemic on regional economy, but also facilitating enterprises in quality and efficiency improvement; accelerating the replacement of old growth drivers with new ones, realizing industrial transformation and upgrade and stimulating market vitality.



该减的减到位,该免的免到位,该缓的缓到位,该缓的缓到位,该 补贴的补到位,体现真金 白银、货真价实。 Cutting, exempting and postponing taxes as well as offering subsidies – genuinely benefit enterprises

政策的申报兑现有效期较长,自政策发布之日起至2020年12月31日。
Longer period of validity for policy declaration from the date of policy release to December 31, 2020.

#### 目 录 Contents

出台背景 Background

主要特点 Main Characteristics

> 实施兑现 Implementation





### 政策兑现 Implementation of Policies

与各街镇上下联动,多层次、 多渠道、多方位开展政策宣贯。 Taking advantage of synergy among different townships and towns, and propagandizing the policies at multiple levels, through different channels and in diversified aspects. 区经委、区发改委、区商务委等相关职能 部门第一时间细化措施,制发了申报指南、 细则、方案等。

Functional departments of the District, including Economic Commission, Development and Reform Commission, Commission of Commerce, have developed detailed measures as soon as possible; prepared and issued instructions, specifications and planning on declaration.



## 实现兑现 Implementation

嘉定区深入分析经济运行动态,细致梳理产业链、上下游亟需解决的问题,全力为各类企业恢复生产经营服务。

Jiading District makes a thorough analysis on economic dynamics, and carefully sorts out urgent problems faced by the industrial chains, sparing no efforts to resume production and business operation of various enterprises.

- 在全市率先研究制定嘉定区的复工指引
- Taking the initiative to study and formulate policies on guiding operation resumption in Jiading District
- 建立区、镇、企业三级防控体系, 协调解决疫情防控和复工问题。
- Establishing a strict prevention and control system at enterprise, town and district levels in coordination to solve the problems of the epidemic prevention and the operation resumption.
- 建立企业复工服务专员制度, 网格管理,责任到人,分片 包干。
- Assigning special persons to take charge of the resumption and conducting the grid-based management with responsibilities assigned to individuals
- 搜集企业诉求,积极协调 复工企业遇到的问题,将 惠企服务功能延伸到企业 家门口。
- Collecting appeals of enterprises and actively coordinating to solve their problems upon the resumption, further delivering the beneficial services to enterprises.



# 谢谢!

## **Thanks**

邱俊 Qiu Jun

Tel: 021-69989888-2693

M: 13611961177

E: jdjwzhk@163.com

